
 

 

ITEM NO.: ALEJANDRO TABLE LAMP #215519  

ASSEMBLY INSTRUCTIONS:   

 

 

1. Carefully unpack parts from carton and remove  covering. 

 Check that all parts are included as  shown in the illustration.   

2. Stand lamp body (A) on a flat soft work surface.  

3. Install Shade (B) to lamp body (A) and secure with ring (C) . 

4. Screw bulb (D) into the socket.  Then can use the lamp. 

 

 

 

   
           

 
 

“IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS” 

This portable lamp has a polarized plug (one blade is wider than the other) as a feature to reduce 

the risk of electric shock. This plug will fit in a polarized outlet only one way. If the plug does 

not fit fully in the outlet, reverse the plug. If it still does not fit, contact a qualified electrician. 

Never use with an extension cord unless plug can be fully inserted. Do not alter the plug.  

 

※ SAVE THESE INSTRUCTIONS FOR FUTURE REFERENCE.  
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Use a 60W (Maximum) Edison S19 bulb (Included). 

 
(A) BODY

(B) SHADE

(C) RING

(D) BULB



 

 

ARTICLE NO 215519 : LAMPE DE TABLE ALEJANDRO  

INSTRUCTION D’ASSEMBLAGE 

 

1.Déballez prudemment les composantes de leur carton et retirez l’emballage. 

 Vérifiez que toutes les pièces sont incluses comme dans l’illustration.  

2.Posez la base de la lampe (A) sur une surface plate. 

3.Installez l’abat-jour (B) sur la base (A) et sécurisez avec l’anneau de serrage (C). 

4.Vissez l’ampoule (d) dans la douille (D). Puis utilisez la lampe. 

 

 

 

   
           

MESURES DE SÉCURITÉ IMPORTANTES 

Cette lampe portative a une fiche polarisée (une broche plus large) afin 

de réduire le risque de décharge électrique. Cette fiche ne s’insère dans 

la prise que d’une seule façon. Si la fiche ne rentre pas complètement 

dans la prise, inverser la fiche. Si elle ne rentre toujours pas, contacter 

un électricien qualifié. Ne jamais utiliser une rallonge si la fiche ne peut 

être entièrement et facilement insérée. 
 
 

※ CONSERVEZ CES INSTRUCTIONS POUR RÉFÉRENCE ULTÉRIEURE. 

  

 

 

 

 

 

 

         

Utilisez une ampoule Edison S19 de 60 W (maximum) (comprise). 

 


